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Protokół Nr III/24 

z obrad III sesji Rady Powiatu Kolneńskiego 

w dniu 19 czerwca 2024 r. 

 

Obrady III sesji Rady Powiatu Kolneńskiego VI kadencji, prowadzono w Starostwie 

Powiatowym w Kolnie (w sali konferencyjnej). Obrady prowadzono w godz. od 1210 do 1340 

pod przewodnictwem Artura Dudy – przewodniczącego rady. 

Przewodniczący otworzył obrady sesji i powitał wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad do podejmowania uchwał. W chwili otwarcia obrad 

obecnych było 15 radnych.  

(Lista obecności radnych – stanowi załącznik do protokołu) 

 

Spoza Rady na sesji obecni byli m.in.: Skarbnik Powiatu Anna Olszak, Sekretarz 

Powiatu Agnieszka Chrzanowska, Radca Prawny Zbigniew Twarowski, Dyrektor Szpitala 

Ogólnego w Kolnie Aneta Długozima, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Kolnie 

Grzegorz Kulągowski, Pracownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kolnie Alicja 

Olender.  

(Lista obecności gości– stanowi załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że porządek obrad został przekazany radnym wraz z 

materiałami na sesję drogą elektroniczną i zapytał o ewentualne uwagi, i wnioski do niego. 

Uwag i wniosków nie zgłaszano. Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przedstawienie  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  z obrad poprzedniej sesji.  

4.  Sprawozdanie Starosty z  międzysesyjnej pracy Zarządu Powiatu. 

5.  Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie - przedstawionego przez zarząd powiatu, raportu o stanie powiatu kolneńskiego 

za 2023 rok, w tym :  

1) przedstawienie raportu, 

2) debata nad raportem, 

3) podjęcie uchwały o udzieleniu wotum zaufania dla zarządu powiatu kolneńskiego.  

7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego powiatu kolneńskiego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 r., w tym: 

1) przedstawienie sprawozdań, 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie 

sprawozdania z wykonania budżetu powiatu kolneńskiego za 2023 r., 

3) przedstawienie informacji o stanie mienia powiatu, 

4) dyskusja, 

5) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2023 r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla zarządu powiatu kolneńskiego z tytułu 

wykonania budżetu powiatu za 2023 r., w tym: 

1) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu powiatu 

kolneńskiego za 2023 r., oraz wniosku tej Komisji w sprawie absolutorium  dla zarządu 

powiatu z tego tytułu, 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej, 

3) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium. 

9. Podjęcie  uchwał wg projektów wniesionych przez Zarząd Powiatu: 
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1) w sprawie wyrażenia zgody dla Powiatowego Zespołu Obsługi Oświaty w Kolnie na 

zawarcie kolejnej umowy najmu lokali użytkowych; 

2) w sprawie zmiany delegatów Rady Powiatu Kolneńskiego do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku; 

3) w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Ogólnego w Kolnie; 

4) zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Powiatowi Oleckiemu realizacji zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia Domu dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet 

w Ciąży na rzecz mieszkańców Powiatu Kolneńskiego. 

10. Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kolnie 

w roku 2023 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2024 oraz efektów 

pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za rok 2023. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Przebieg obrad: 

Ad.1. i Ad.2. – zrealizowano. 

Ad.3. Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z obrad poprzedniej sesji Rady 

Powiatu Kolneńskiego został udostępniony radnym w formie elektronicznej na panelu radnego, 

jak również był wyłożony do wglądu przed dzisiejszą sesją - celem zapoznania się. Zapytał o 

uwagi do protokołu. Uwag nie zgłaszano. W głosowaniu jawnym imiennym 14 gł. „za”, przy 

jednym głosie „wstrzymuję się” Rada Powiatu przyjęła protokół ozn. Nr II/24.  

 

Ad.4. Sprawozdanie z międzysesyjnej pracy Zarządu Powiatu od dnia 29 maja 2024 r. do dnia 

19 czerwca 2024 r. przedstawił Starosta Kolneński Tadeusz Klama. 

(Sprawozdanie spisane odrębnie – stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ponadto Starosta wyjaśnił, że ze względu na corocznie rosnące koszty utrzymania internatu, 

które powiat zobowiązany jest dołożyć z własnych środków oraz niewielką ilością 

wychowanków zamieszkałych w internacie zarząd podjął decyzję o likwidacji Internatu I 

Liceum Ogólnokształcącego im. Adama Mickiewicza w Kolnie z dniem 31 sierpnia 2024 r. 

Wyjaśnił, że wcześniej bursa, teraz internat już od kilku lat nie spełnia swojej roli jako magnesu, 

jako miejsca, które przyciąga uczniów do szkół. Co roku rosną wydatki. Jeszcze kilka lat temu 

powiat dokładał 140 tysięcy zł dodatkowych środków. W roku 2023 było ponad 255 tysięcy. 

W tym roku jest ponad 311 tysięcy zł planowanych środków do wydania na internat. Ponadto 

będą podwyżki energii, podwyżki płac nauczycieli. Ta kwota doszłaby do co najmniej 350 

tysięcy złotych. Na liczbę 806 dzieci w dwóch szkołach średnich, w internacie jest 12 uczniów. 

Ta liczba praktycznie nie zmienia się od kilku lat. Poza tym, że rosną tylko koszty. W tamtym 

roku utworzonych zostało 11 oddziałów w dwóch szkołach. A tylko cztery osoby przyszły do 

internatu. Tylko jedna osoba w internacie jest spoza powiatu kolneńskiego. W tym roku, jeśli 

utworzą się trzy oddziały na dwie szkoły – to będzie dobrze – dodał Starosta. Powiedział, że 

zarząd musi podejmować decyzje, trudne, ale niestety konieczne. W ostatnim czasie odbyło się 

spotkanie z wychowankami internatu oraz z ich rodzicami. Starosta zapewnił wszystkich 

uczniów, którzy będą tylko chcieli dokończyć naukę w naszych szkołach, że dysponujemy w 

budynku Starostwa dwoma mieszkaniami i jesteśmy w stanie po remoncie jednego i 

odświeżeniu drugiego udostępnić je uczniom. Jest przygotowana umowa, z której wynika, że 

wynajmujemy to osobom dorosłym – rodzicom. Podnajemcami są dzieci. Obowiązek 

dopilnowania tych dzieci spoczywa na ich rodzicach. Koszty jakie poniosą uczniowie to tylko 

koszty licznikowe opłat, bez żadnego czynszu. Budynek jest monitorowany, obiekt jest 
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zabezpieczony i bezpieczny. Taką propozycję rodzice dostali, część z nich na pewno z tej 

propozycji skorzysta. Starosta dodał, że na spotkaniu przypomnieliśmy również o komunikacji 

rodzicom, wszyscy mają dojazd autobusowy. Zostało uzgodnione z dyrektorami szkół, że jeśli 

trzeba będzie dostosować godziny i zajęcia w szkołach  to jest to do uzgodnienia i te dzieci nie 

spóźnią się na autobus. Starosta dodał, że zobowiązał się, że w sprawie poszczególnych rodzin 

i ich wychowanków będzie konsultował się z dyrektorami gminnych ośrodków pomocy 

społecznej, jeśli sytuacja finansowa i ekonomiczna tego będzie wymagała. Są świetlice w 

szkołach i uczniowie na ten autobus mogą ewentualnie poczekać. Powiedział, że należało 

radnych poinformować wcześniej o likwidacji internatu, to nie doszłoby do niepotrzebnych 

dyskusji i nieporozumień. Dopowiedział, że w tym roku powiat dokłada cztery miliony 

dwieście złotych do szkół. Jeśli w tym roku utworzą się trzy oddziały, to będzie trzeba dołożyć 

5,5 mln zł  z własnego budżetu. Trzeba dokończyć remont w I LO, remont w przychodni. 

Trzeba przenieść i wyremontować poradnię K. To są trudne decyzje, ale zarząd jest od tego, 

żeby takie decyzje podejmować i to są między innymi te powody, którymi zarząd się kierował 

likwidując internat- dodał.  

Przewodniczący Rady Artur Duda zapytał o pytania do sprawozdania. 

Głos zabrał radny Stanisław Wiszowaty i powiedział, że poczuł się oszukany, ponieważ w 

poprzedniej kadencji Rada Powiatu zlikwidowała Bursę. Dzięki temu miały być oszczędności 

a teraz Zarząd likwiduje internat. Przed ostatnią sesją były komisje i nikt nie wspomniał o 

likwidacji internatu. Dodał, że dyskusje w tym temacie powinny były odbyć się wcześniej, 

przed decyzją zarządu. Następnie zapytał, czy stypendium uczniowskie, o którym mówił 

Starosta w sprawozdaniu, zostanie utworzone tylko w LO w Kolnie. Dodał, że takie stypendium 

należałoby ufundować dla dwóch szkół. 

Głos zabrał Starosta i powiedział, że dyskusje w sprawie utworzenia stypendium 

uczniowskiego były już prowadzone w poprzedniej kadencji, jednak były trudności formalno-

prawne. Dodał, że ponownie należy do tych dyskusji wrócić. Dodał, że w przedstawionym 

sprawozdaniu jest mowa o utworzeniu stypendium uczniowskiego, jednak zostało ono 

utworzone przez osobę prywatną.    

W następnej kolejności radny Robert Wacław Nadara zapytał czy przed decyzją o likwidacji 

internatu były próby ściągnięcia większej ilości uczniów. Dodał, że należało jeździć i namawiać 

uczniów do uczęszczania do internatu.  

Starosta Tadeusz Klama powiedział, że już w poprzedniej kadencji były takie próby. Były 

robione ulotki promujące internat. Pracownicy szkół jeździli i zachęcali uczniów. Mimo tych 

działań, nie było efektów.  

Więcej pytań do sprawozdania nie zgłaszano. 

 

 Ad.5. Interpelacji i zapytań radni nie składali.  

 

Ad.6. Raport o stanie powiatu kolneńskiego za 2023 r. przyjęty przez Zarząd Powiatu Uchwałą 

Nr 151/729/24 z dnia 25 kwietnia 2024 r. został przekazany radnym poprzez zamieszczenie go 

na panelu radnego. Raport został przedstawiony na sesji przez Panią Agnieszkę Chrzanowską 

– Sekretarza Powiatu. Poinformowała m.in., Zgodnie z artykułem 30a ustawy o samorządzie 

powiatowym zarząd powiatu kolneńskiego przedstawił radzie powiatu raport o stanie powiatu 

w ustawowym terminie w formie uchwały Nr 151/729/24 z dnia 25 kwietnia 2024 r. Raport 

obejmuje podsumowanie działalności zarządu powiatu w roku poprzednim, w szczególności 

realizacje programów, strategii  i uchwał rady powiatu. Zarząd powiatu kolneńskiego w 2023 

r. odbył 27 posiedzeń. Na tych posiedzeniach podjęto 128 uchwał. Ponadto zarząd wniósł na 

sesję 80 projektów uchwał do podjęcia przez Radę Powiatu. Na każdej sesji Starosta jako 

przewodniczący zarządu składał Radzie Powiatu sprawozdanie z międzysesyjnej pracy zarządu 
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powiatu. Raport zawiera trzy podstawowe działy. Pierwszy - budżet powiatu i wieloletnia 

prognoza finansowa. Drugi – realizacja zadań powiatu wraz z informacją o realizacji polityk, 

programów i strategii dotyczących tych zadań. Zadania powiatu wykonuje zarząd przy pomocy 

starostwa powiatowego oraz jednostek organizacyjnych powiatu. Stąd też w raporcie mamy 

informacje z naszych jednostek oraz wydziałów dotyczące tych zadań, głównie realizacji 

inwestycji, projektów i programów. Trzeci dział to realizacja uchwał rady powiatu. W 2023 

roku rada powiatu kolneńskiego odbyła 9 sesji, na których podjęto łącznie 86 uchwał. Zgodnie 

z ustawą o samorządzie powiatowym Starosta przedłożył podjęte uchwały właściwym organom 

nadzoru, odpowiednio: Wojewodzie Podlaskiemu lub Regionalnej Izbie Obrachunkowej w 

Białymstoku. Wszystkie uchwały rady powiatu zamieszczone są w biuletynie informacji 

publicznej powiatu i wykonywane w imieniu zarządu przez właściwe wydziały starostwa oraz 

jednostki. Nad przedstawionym raportem przeprowadza się debatę, podczas której radni 

zabierają głos bez ograniczeń czasowych. W debacie nad raportem o stanie powiatu mieszkańcy 

powiatu mogą zabierać głos. W związku z tym raport został zamieszczony w biuletynie 

informacji publicznej wraz z formularzem zgłoszenia. Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos 

mógł złożyć do przewodniczącego rady pisemne zgłoszenie poparte podpisami co najmniej 150 

osób. Takich zgłoszeń mieszkańców nie było. Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie 

powiatu rada przeprowadza głosowanie nad udzieleniem zarządowi powiatu wotum zaufania. 

Następnie Przewodniczący Rady Artur Duda rozpoczął debatę nad raportem. 

Głos zabrał radny Stanisław Wiszowaty i powiedział, że firma, która budowała wiatraki w 

gminie Grabowo miała wybudować dwie drogi powiatowe i tego nie zrobiła. Zarząd Powiatu 

rozwiązał z tą firmę umowę. Wobec tego zapytał dlaczego ta umowa nie została zrealizowana. 

Zarzucił Zarządowi Powiatu „niegospodarność”, że nie zostały zrealizowane te inwestycje i 

powiat stracił przez to duże środki finansowe.   

Głos zabrał Starosta Tadeusz Klama i powiedział, że ten temat już był poruszany wcześniej i 

odpowiedź w tej sprawie została udzielona. Odnosząc się do zarzutów radnego o 

„niegospodarność”, Starosta powiedział, że poprzednia Rada Powiatu i Zarząd Powiatu 

zrealizowali inwestycje na kwotę ok 140 mln zł. Nadwyżka budżetu wyniosła 8 mln zł.             

Na tym debatę zakończono.                   

Następnie Rada Powiatu - w głosowaniu 14 gł. „za”, przy jednym głosie „przeciw” podjęła 

uchwałę w sprawie udzielania wotum zaufania dla Zarządu Powiatu Kolneńskiego. 

(Uchwała Nr III/16/24 stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.7. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2023 r. oraz sprawozdanie finansowe 

powiatu za 2023 r. wszyscy radni otrzymali odpowiednio wcześniej do rozpatrzenia i 

zaopiniowania przez poszczególne komisje stałe rady powiatu.  

 

Skarbnik Powiatu Anna Olszak pokrótce przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu 

powiatu kolneńskiego za 2023 r. Powiedziała, że budżet Powiatu Kolneńskiego był zmieniany 

uchwałami Rady Powiatu i Zarządu Powiatu Kolneńskiego, na podstawie decyzji Ministra 

Finansów, Ministra Edukacji Narodowej i Wojewody Podlaskiego dotyczące zmian kwot 

dotacji oraz zmiany dochodów własnych. Budżet Powiatu Kolneńskiego po dokonanych 

zmianach na dzień 31 grudnia 2023 roku wynosił po stronie dochodów 81 228 606,14 zł oraz 

po stronie wydatków 83 954 730,89, natomiast planowany deficyt stanowiący różnicę między 

planem dochodów a planem wydatków wynosił 2 726 124,75 zł. 

Następnie Skarbnik Powiatu Anna Olszak pokrótce przedstawiła sprawozdanie finansowe za 

2023 rok.  
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Następnie Skarbnik Powiatu Anna Olszak przedstawiła Radzie Powiatu pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Kolneńskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 r., wyrażoną w uchwale Nr RIO.II-

00321-37/2024 Składu Orzekającego RIO w Białymstoku z dnia 4 kwietnia 2024 r. 

(Kopia uchwały stanowi załącznik do protokołu) 

 

Następnie Skarbnik Powiatu Anna Olszak przedstawiła informację o stanie mienia powiatu. 

Poinformowała m.in., że mienie nieruchome stanowi w całości własność Powiatu 

Kolneńskiego. Zostało ono rozdysponowane jednostkom organizacyjnym w celu wykonywania 

przez te jednostki zadań statutowych. Prawo własności nieruchomości zostało ujawnione w 

księgach wieczystych. Każda nieruchomość ma określoną wartość księgową. Wartość 

nieruchomości powiatu na koniec 2023 roku wynosiła 214 903 199,59 zł.  

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Małgorzata Kalinowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała powyższy projekt uchwały pozytywnie. 

 

Dyskusji nie podejmowano.  

 

Następnie Rada Powiatu w głosowaniu 14 gł. „za”, przy jednym głosie „wstrzymuję się” 

zatwierdziła sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu 

kolneńskiego za 2023 r. 

(Uchwała Nr III/17/24 stanowi załącznik do protokołu) 

  

Ad.8. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rafał Załęcki poinformował, że Uchwała Nr 1/24  

Komisji Rewizyjnej z dnia 20 maja 2024 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium dla 

Zarządu Powiatu za 2023 r. była zamieszczona na panelu radnego – w celu zapoznania się. Z 

przedstawionej uchwały i załączonej do niej opinii w sprawie wykonania budżetu powiatu 

kolneńskiego za 2023 r. wynikało, że Komisja nie wnosi zastrzeżeń do sposobu i celowości 

wydatkowania przez Zarząd w 2023 r. środków budżetowych i opiniuje pozytywnie 

sprawozdanie finansowe, informację o stanie mienia i wykonanie budżetu za ten rok i w 

związku z tym wnosi o udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu Kolneńskiego za 2023 

rok. (Uchwała Komisji Rewizyjnej, o której mowa, stanowi załącznik do protokołu) 

 

Następnie Skarbnik Powiatu Anna Olszak przedstawiła Uchwałę Nr RIO.II-00322-57/2024 

Składu Orzekającego RIO w Białymstoku z dnia 24 maja 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu Kolneńskiego wniosku o udzielenie 

Zarządowi absolutorium za 2023 r., z której wynikało, że wniosek Komisji Rewizyjnej spełnia 

wymogi określone w ustawie o samorządzie powiatowym i o finansach publicznych. 

(Kopia uchwały, o której mowa stanowi załącznik do protokołu) 

 

Następnie Rada Powiatu w głosowaniu 14 gł. „za”, przy jednym głosie „przeciw” podjęła 

uchwałę w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Kolneńskiego z tytułu wykonania 

budżetu powiatu za 2023 rok. (Uchwała Nr III//18/24 stanowi załącznik do protokołu) 

 

W następnej kolejności Starosta Tadeusz Klama w imieniu swoim i Zarządu Powiatu 

podziękował radnym za udzielenie absolutorium.  

 

Ad.9. Według wniesionych przez Zarząd Powiatu projektów uchwał, po ich przedstawieniu i 

omówieniu na sesji, Rada Powiatu podjęła: 
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1) Uchwałę Nr III/19/24 w sprawie wyrażenia zgody dla Powiatowego Zespołu Obsługi 

Oświaty w Kolnie na zawarcie kolejnej umowy najmu lokali użytkowych – w 

głosowaniu 15 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez Panią Martę 

Rybka – starszego inspektora w  PZOO w Kolnie, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw 

Społecznych i Rozwoju Gospodarczego, przedstawionej przez Przewodniczącą Komisji 

Katarzynę Niedźwiecką. Dyskusji nie podejmowano.  

 

2) Uchwałę Nr III/20/24 w sprawie zmiany delegatów Rady Powiatu Kolneńskiego do 

składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku – w głosowaniu 15 gł. „za” tj. jednogłośnie 

wg projektu przedstawionego przez panią Iwonę Podeszwik – Z-cę Naczelnika Wydziału 

Organizacyjnego. Poinformowała, że w związku z ustaniem członkostwa w Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku wobec wygaśnięcia mandatu radnych Powiatu Kolneńskiego 

(kadencji 2018 – 2024) Pani Moniki Stachelskiej oraz Pana Huberta Charubina, 

skierowanych przez Radę Powiatu do prac w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 

wobec tego niezbędne jest delegowanie dwóch radnych do składu osobowego komisji 

na okres pozostały do upływu kadencji komisji 2024-2026.  

Do składu Komisji zgłosił się radny Artur Duda oraz radny Rafał Załęcki. Obaj 

kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.   

Dyskusji nie podejmowano.   

  

3) Uchwałę Nr III/21/24 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala 

Ogólnego w Kolnie – w głosowaniu 15 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu 

przedstawionego przez Dyrektora Szpitala Ogólnego w Kolnie Anetę Długozima. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Małgorzata Kalinowska 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego 

Katarzyna Niedźwiecka poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. Dyskusji nie podejmowano.  

 

4) Uchwałę Nr III/22/24 zmieniającą uchwałę w sprawie powierzenia Powiatowi 

Oleckiemu realizacji zadania publicznego w zakresie prowadzenia Domu dla Matek z 

Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży na rzecz mieszkańców Powiatu Kolneńskiego – 

w głosowaniu 15 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu omówionego przez Panią Alicję 

Olender – pracownika PCPR w Kolnie, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw 

Społecznych i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Budżetu i Finansów.  

 

Przewodniczący Rady Artur Duda otworzył dyskusję. 

Głos zabrał radny Stanisław Wiszowaty i zapytał na jaki okres będzie zawarta umowa i 

co stanie się z Kobietami, jeśli minie okres porozumienia. 

Pani Alicja Olender odpowiedziała, że porozumienie zostanie zawarte na rok, ponieważ 

Dom w Olecku powstał w 2024 r. i należy sprawdzić jakość funkcjonowania jednostki. 

Dodała, że nie wiadomo, jak będzie wyglądała sytuacja po okresie porozumienia. Powiat 

Olecki był otwarty, żeby takie porozumienie z nim zawrzeć. Dodała, że diagnoza 

społeczna wskazuje, że te potrzeby nie są tak ogromne, ponieważ na przełomie lat 2021-

2023 tylko jedna osoba ubiegała się o pobyt w takim domu.  

Na tym dyskusję zakończono.  

(podjęte uchwały załączono do protokołu) 
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Ad.10. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kolnie w roku 

2023 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2024 oraz efektów pracy 

Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za rok 2023 przedstawiła Pani Alicja Olender – 

pracownik PCPR w Kolnie. Szczegółowe sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.   

Przewodniczący Rady Artur Duda otworzył dyskusję. 

Głos zabrał radny Stanisław Wiszowaty i zapytał jak wygląda sytuacja w powiecie, jeśli chodzi 

o ilość rodzin zastępczych. 

Pani Alicja Olender odpowiedziała, że w powiecie brakuje rodzin zastępczych. Problem 

pogłębia się z roku na rok. Dodała, że były prowadzone działania na szeroką skalę w 

poszukiwaniu rodzin zastępczych, jednak nie dały zamierzonego efektu. 

Pani Alicja Olender powiedziała, że w powiecie jest jedna rodzina zastępcza zawodowa, która 

ubiega się o przekształcenie w rodzinny dom dziecka i dzięki temu będzie miała możliwość 

przyjęcia do siebie 8 dzieci. 

Więcej pytań nie zgłaszano.     

Następnie Rada Powiatu – w głosowaniu 15 gł. „za” tj. jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

III/23/24 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Kolnie w roku 2023 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 

2024 oraz efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za rok 2023. 

(podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

 

(Protokół głosowania z dnia 19 czerwca 2024 r., w którym znajdują się wszystkie listy  

z przeprowadzonych na sesji głosowań jawnych imiennych, stanowi załącznik do 

protokołu) 

 

Ad.11. Interpelacji i zapytań nie składano. 

 

Ad.12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Radny Robert Wacław Nadara zapytał ile w powiecie wskazanych jest miejsc dla uchodźców i 

emigrantów. 

Starosta odpowiedział, że jest 60 miejsc. W gminie Grabowo 50 miejsc, w gminie Kolno 10 

miejsc.  

Następnie radny Rafał Załęcki zwrócił się do Starosty z prośbą o spotkanie w celu 

przeanalizowania dokumentacji związanej z budową wiatraków w gminie Grabowo.   

W następnej kolejności radny Michał Kulczewski zwrócił się do Starosty, aby sprawy bardzo 

ważne, były omawiane z radnymi wcześniej na Komisjach. 

Starosta zobowiązał się, że tych konsultacji i rozmów z radnymi będzie dużo więcej.   

Więcej wniosków i oświadczeń nie składano. 

 

 (Nagranie z sesji Rady Powiatu Kolneńskiego z dnia 19 czerwca 2024 r. znajduje się w 

BIP i na stronie internetowej powiatu) 

 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady III 

sesji Rady Powiatu Kolneńskiego. 

Przewodniczący Rady 

      Artur Duda 

Protokół sporządziła: 

Karolina Wysocka 

 

 


